CALDAS DE MONTBUY

Va esser molt sentida en aquesta vila la mort de don Manuel Girona (a. c. s.), germá de la Excma. Sra. Marquesa de Caldas. Tant al acte del enterrament com al funeral celebrat a la Catedral el día 6 del corrent, s'hi vegé bona representació de Calderins que volgueren testimoniar llur afecte a la familia Sanllehy-Girona, compartint amb ella el just sentiment per desgracia tant sensible i perdua tant irreparable.

— S'es publicada una col·lecció de vinticuatre vistes del Santuari del Remei i sos voltants, que será sens dupte un dels «Recorts» preferits per tots los visitants de tant devot Santuari. La imatge de la Verge i el renombrat Sant Crist de marfil, ocupen el lloc preferent: son interessants les vistes de la Capella i Passeig, i molt oportunes les últimes que donen idea de la animació que hi ha en el Santuari el día del «Aplec del Remei»: també n'hi ha alguna dedicada a les parelles de bous que tants camins fan de la pedrera a l'Estació del ferrocarril, donant a n'el passeig una nota típica. Felicitem al Rnt. Capellá Custodi M. Isidro Gubern pel gust i bon acert en col·leccionar dites, vistes.

— El dia 2 del corrent va celebrar la seva festa l'extens barri del Angel. Tant l'Ofici com els jocs populars i les ballades fou tot animat per la gran concurrencia dels veins i forasters quedant tothom satisfet de la bona gestió dels administradors d'enguany i demanant a Deu vida i salut per a disfrutar la festa del any vinent, quin programa extraordinari va esser ja publicat aquella tarda pels nous administradors D. Aveli Xalabarder, D. Joaquim Mas, D. Joan Tiana i D. Josep Pecareu.

-S'es publicat el periódic intitulat La Veu de Caldas, Revista Nacionalista portaveu de la comarca. Era esperat díes ha aquest periódic, que pot fer força be a Caldas i contribuir a cultivar el bon gust i afició a les lletres catalanes, esser com se titula portaveu de la vila i la comarea, i ferse agradable i profitós als seus llegidors. Al dirse noms dels col·laboradors, ben prestigiosos per cert, va aumentar aquella esperança i bona predisposició més encare al saberse que fora publicada la Historia de Caldas, una secció de Sport, etc. Pro un punt negre s'ha vist ja en lo nombre primer, que a modo de corc maligne rosegará aquest xamós trevall; es l'anunci, i lo que es més greu, la inauguració de una secció lliure que servirá per a estampar-hi coses de tota mena, que desagradarán a molts. Pel primer día comensá donant garrotada seca als qui no gasten fluit de la «Electra Caldense», que com diu ell mateix son «bastants veins de Caldas». Es resignarán aquets a rebrer a tot hora? Es aixó cultura? Es fer un Caldas catalanesc? «Al campo don Nuño voy.....», diuen moltes veus a la una. Será una boira d'istiu? Deu ho fassi; que volem pau, pau i sempre pau.

Un calderí.

Caldas 14 Setembre.

LA AMETLLA

Solemne, como era de esperar, resultó la fiesta del Sagrado Corazón que el día 19 celebró el devoto pueblo de La Ametlla.

Precedido de un solemne triduo amaneció el domin-

go, día 19, viéndose la Iglesia atestada de fieles que, con devoto recogimiento, se preparaban para la Comunión general. No bajaron de 500 las personas que se acercaron a recibir a Jesús Sacramentado, y a las que les dirigió fervorosa plática el Muy Ilustre Canónigo de Vich, Dr. Lladó. Durante la ceremonia se alternaron inspirados cantos alusivos al acto. Después de la misa de las 11, se procedió a la bendición de las obras realizadas en la plaza de la Iglesia, formando un conjunto artístico que embellece sobremanera el imponente acceso a la hermosa Iglesia de San Ginés.

A las 5 de la tarde, y previo el afectuoso recibimíento del pueblo a la banda militar del Batallón de Cazadores de Barcelona, hubo exposición de S. D. M., ejercicios del día y sermón del mismo orador sagrado: concluída la función de la Iglesia se procedió a la organización de la procesión que resultó solemne bajo todos los conceptos: la presidió el Exemo. Sr. Luengo y las autoridades locales y del distrito.

A las 10 de la noche tuvo lugar la velada ya anunciada en artistico programa.

Para no incurrir en lamentables omisiones, dejamos de transcribir los nombres de las personalidades que honraron con su presencia tan simpática fiesta en honor del Sagrado Corazón.

Un aplauso y muy sincero merecen las dignas autoridades de referencía que con ejemplar comportamiento honraron tan solemne acto en honor de Jesús Sacramentado. Vaya también nuestro aplauso y el de todos los amantes de nuestra religiosa tierra a la Comisión de fiestas que no escaseó en trabajos personales y pecuniarios para que resultara la fiesta digna y no inferior a la que se celebra en estos meses de estío en los pueblos de la comarca. Y al digno Párroco de La Ametlla, Dr. Paradell, nuestra efusiva felicitación, deseando que el Señor nos le conserve por muchos años en esta nuestra amada Parroquia para que pueda llevar a cabo los trabajos que se ha propuesto, para el decoro de esta parte del Vallés y para el bien moral de sus amados feligreses.

EL CORRESPONSAL.

Imp. Cucurella: Corró, 9: Granollers

VENTA

Se vende un altar, estilo gótico, con su correspondiente imagen de María Inmaculada. Esta mide 1 metro y 80 centímetros. Todo en buen estado de conservación.

Detalles: en la administración de este periódico.

ANUNCI

Cos de 5 per 75 metres de 20 ptas., prop el pont de la carretera de Caldes.

Terra pera conrreuar a poc preu.

Raó: Josep Vallbona. - Barcelona 44.